

岗位说明书——多媒体制作岗位

所属部门: 媒体与设计中心 汇报机制:媒体中心负责人

岗位职责:

- 1. 媒体中心各类公众平台视频和图片等多媒体内容的制作和更新。
- 2. 为媒体中心学生团队提供专业指导和相关学生团队管理工作。
- 3. 有效利用多媒体平台组织和策划有创意的媒体推广活动。
- 4. 完成交办的其他工作。

必备条件:

- 1. 广告、艺术设计、多媒体等相关专业硕士及以上学位。
- 2. 具备较高的审美和创意能力,熟练的图片及视频的拍摄和制作能力。
- 3. 了解各类主流新媒体平台和网络流行动态,喜欢社交媒体和尝试新鲜事物。
- 4. 流利的英文书写及口语表达能力。
- 5. 良好的团队合作能力与责任心,较强的多任务处理能力。

优先条件:

1. 具备英语媒体工作、英语国家工作和国外学习生活经历者优先。



Job Description - Digital Media Producer

Department: Media and Design Center Report to: Media Center Senior Coordinator

Responsibilities:

- 1. Create and update video and photo for University's activity news, web content.
- 2. Provide guidance for Student Corps at WKU Student Media Center.
- 3. Keen understanding of the social media landscape, Organizing and Planning Creative Multimedia Promotion Activities.
- 4. Other work and projects.

Required Qualification:

- 1. Master degree in advertising, art design, digital media or a related field.
- 2. Higher aesthetic and creative abilities, Knowledge of video and photo production.
- 3. Proficient in mainstream new media platforms and Deep passion for social media and new things.
- 4. Fluency in oral and written English.
- 5. Clear communication, teamwork, and Ability to multi-task.

Preferred Qualification:

1. Overseas working or learning experience is preferred.